

OSK-SOV 7. JULI.

Afbud: Erik (GSR næver alone og litteraturansvarlig), Per (sekretær),

Tilstede: Jane (ordstyrer), Mogens (GSR frihedsgruppen), Ejvind (GSR en god start på ugen og OSS), Malene (webansvarlig) Bettina, Stella, Jakob, Ken (GSR tirsdagsfællesskabet), Henrik (GSR en ny start og kasserer), Michael (HI-formand).

Rettelse til referat for juni: webansvarlig er ikke på valg i august.

Rapportering.

Fra grupperne:

En ny start: vi har haft indbrud og der er gået direkte efter kassebeholdning, så vi er startet op på ny kassebeholdning. Vores adresse på mødelisten står som Hasle. Det må gerne rettes til Haslev. Vi er på Sjælland ikke Bornholm. Godt møde, dejligt at det er småt, god kærlighed, her er plads til være sig selv, god energi, nærværende, ikke så meget uro, mit frirum, god gruppe, kærlig ånd, rart at vi ikke er så mange. Vi har de sidste 2 mdr. haft fællesspisning den første mandag og det har været godt.

En god start på ugen. Stadig et dejligt møde. Gns 14 fremmødte, 7 medlemmer, 2 nykommere den seneste måned. Vi har valgt ansvarlige for at servicere RSK-mødet i August.

Tirsdagsfællesskabet. fra den 6/8 starter vi mødet op et kvarter tidligere dvs. kl. 18.45.

Frihedsgruppen. Gns fremmøde: 15, 6 medlemmer, 2 nykommere. En levende og voksende gruppe, gode til at bringe budskabet til de nye der kommer. Bakker 100 % op om at RD/RDS selvfølgelig skal have ekstra bevilling (efter at have hørt om situationen). Opfordring til der kommer et punkt ind på sov hjemmesiden med Unitydag(drejbog, regnskaber, programmer evalueringer og hvad vi ellers måtte ligge inde med.)

Fra betroede tjenere:

HI-formand. Vi har været 2 gange i Storstrømsfængslet. 25 fremmødte. Indleder hver gang. Det kræver mange villige. Så meld jer gerne til HI-formanden. Krav: hankøn og skal kunne sikkerhedsgodkendes. Lige nu holder vi møde en gang om måneden. Vil gerne holde to gange, men det kræver flere servicekræfter fra vort område.

OSR: RD's konto mangler ca. 11.000 kr. som der ikke umiddelbart kan redegøres for. Den afgåede RD'er er svær at få kontakt til. Der arbejdes stadig på det. Ejvind har på SoV's vegne godkendt at RSK sikrer at RD og RDS kan komme til EDM her i sommer.

OSR-rapporten udskydes til næste møde.

Delingssession.

Om RD/RDS. Sagt: politianmeldes? vi må se på og tage vor del af ansvaret. Vi har ikke tradition for at politianmelde. Han havde fuldmagt til at hæve på kontoen. Hvad er egentlig situationen? Vi må undgå en heksejagt, særligt når vi ikke kender sagen til bunds. Den "skyldige" skal tage ansvar. NA skal ikke være fordømmende. Vi kan acceptere fejl. Inviter ham til det næste RSK-møde.

Unitydagsdrejbog mm på nettet. Godt for at det bliver lettilgængeligt for den næste. Erfaringsmappe.

Beslutningssession:

Unitydag på nettet: Ja. Dem der har noget sender det til vor webansvarlige. Frist: inden næste OSK møde.

Ting med ud til grupperne..

Fra 6/8 ny mødetid: 18.45 hos tirsdagsfællesskabet i Vordingborg.

Har I ting vi skal tage videre til RSK?

Vi søger servicekræfter til HI-arbejdet, bla.a. som indleder i fængslet. Kræver godkendelse fra fængslet. Tal med Michael.

Valg til ordstyrer og helpline.

Nøgle og morgenmadsansvarlig ved næste møde: Bettina.

Næste møde: 11. aug. HI-formanden melder afbud.